
Društveni predsednik tov. Jas. Rajšp izraža 
I veselje na mnogoštevilnih zborovalcih, katerih je 

bilo 57; od domačega društva 39, t. j . 81 %, gostov 
pa 18; omenja vzrok, zakaj tokrat zopet pri Sve
tinjah zborujemo; poslavljamo se namreč od do
mačega nadučitelja Ludovik Šijanca in njegove 
soproge naše tovarišice Antonije Šijančeve. ki 
odideta v Razvanje pri Mariboru in sta bivali 
16 let pri Svetinjah, se udeleževala vestno zbo
rovanj, pogostila nas rada ko smo zborovali pri 
Svetinjah. Oba sta bila zavedna društvenika, to
variš Šijanec ves čas delaven odbornik in zadnja 
leta podpredsednik, ki je dostikrat merodajno 
odločil s svojimi dobro premišljenimi nasveti in 
predlogi. Dobre dovtipe, šale in humor je imel 
vedno na razpolago in nas tako zabaval na zbo
roVanjih in izletih, pa tudi v našem stanovskem 
glasilu. Na predlog tovariša Porekarja ga je 
društvo imenovalo častnim članom. Ginjen se je 
zahvaljeval za imenovanje, zagotavljajoč, da jem
ljeta s seboj on in njegova žena najboljše spo
mine iz ormoškega okraja. 

Tovarišica Angela Porekarjeva in nadzornik 
Pavel Flere sta poročala o učiteljskem kongresu 
v Beogradu, ter je njuno podavanje, posebno 
subjektivni del, zelo ugajalo. Tovariš ravnatelj 
Anton Kosi je v svoji dobro in vestno sestavljeni 
psihološki razpravi o spanju in sanjah govori!: 
1. o organih, ki sodelujejo pri spanju, 2. kako na
stane spanje, 3. o važnosti spanja, 4. o skrbi za 

! dobro spanje. 5. kaj so sanje in kako nastanejo. 
6. o razlaganju sanj, 7. o mesečnosti in mori. 

Po zborovanju so se zborovalci sestali v Za
vratnikovi gostilni, da se po izvršenem dnevnem 
redu malo porazgovore s svojimi gosti. Govorilo 
se je o neodrešeni domovini, o naših mejah, o 
plebiscitu, ter zadonelo iz veščih grl Jadransko 
morje. Pred zborovanjem že pa sta Šijančeva 
pogostila potrebne in od daleč došle zborovalce: 
hvala jima! 

Prihodnje zborovanje se vrši po potrebi v 
novembru ali v decembru. 

Iz naše organizacije. 
Društvene vesti. 

+' Učiteljsko društvo za ormoški okraj je 
zborovalo dne 5. avgusta t. 1. pri Svetinjah. 
Udeležba je bila dobra, posebno od zunanjih 
žostov, ki so zastopali pet učiteljskih društev, in 
sicer ptujsko: okr. šol. nadzornik Pavel Flere, 
Ivan Žolnir, Roža Randl; ljutomersko: okr. šol. 
nadzornik Ivan Koropec, Fran Caherl s hčerko, 
Pran Cvetko; mariborsko: Ivan Tomažič, Veni
Serholc; celjsko: Josip Čulek; ljubljansko stro
kovni tajnik Zaveze Rudolf Dostal. 

*) Vsak priden učitelj najde v svo
tam razredu talente. Baš v tem oziru ima 
narodno učitelistvo velike zasluge, ker ie 
iimo0 takih talentov odkrilo in iih pod
iralo. Ni dvoma da bo na tei poti napre
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